



Luxembourg, 14/09/2015

**Tenzing partners advises shareholders of LUXLIFT SARL on sale to KONE Group  
(listed on NASDAQ OMX Helsinki Ltd, ticker: KNEBV)**

LUXLIFT, a family business operating in the elevator sector, has been acquired by KONE group, a global leader in the elevator and escalator industry. Founded more than 30 years ago, assembling elevators with the highest quality standards and incorporating the latest technologies, LUXLIFT focused more recently on the design and installation of standard and specific elevators as well as maintenance, repair and modernization services to its client, exclusively on the Luxembourgish market. Its tailored solutions position the company on the high-end of the market. Combined with a qualified workforce, it allowed the company to grow rapidly and to reach a critical mass in terms of Lifts In Service.

KONE Group will use LUXLIFT's well established reputation and know-how to continue developing the business in the future. "The acquisition of LUXLIFT will assist KONE to consolidate and to reinforce its position in the Luxembourg market ", says Pascal Lekeu, Managing Director at KONE Belux. "I look forward to bringing the high design customised elevator solutions to our customer base and to offering eco-efficient solutions like MonoSpace to the LUXLIFT's loyal customers"

Tenzing partners advised the shareholders of LUXLIFT during the transaction process: realization of the marketing documentation, identification and qualification of the investors, contact of the interested targets, analysis of the different offers, supervision of the due diligence, and support during all the negotiation phase until closing.

Faltz & Felgen acted as legal advisor to LUXLIFT.

Terms of the transaction were not disclosed.

**About TENZING partners**

TENZING partners is a European-based Corporate Finance boutique offering M&A and fundraising services to SMEs and Financial Investors. As a member of the international network Globalscope and cross-border M&A expert, TENZING offers access to corporate finance and business advisers from more than 38 countries worldwide

**For further contact:**

[contact@tenzing-partners.com](mailto:contact@tenzing-partners.com)

Phone: (+352) 26.38.94.61.

[www.tenzing-partners.com](http://www.tenzing-partners.com)

Luxembourg, le 14/09/2015

**Tenzing partners accompagne les actionnaires de LUXLIFT SARL dans la cession au groupe KONE (coté sur le NASDAQ OMX d'Helsinki, libellé: KNEBV)**

LUXLIFT, entreprise familiale de conception, d'installation et de maintenance d'ascenseurs, a été rachetée par le groupe KONE, un des leaders mondiaux du secteur. Fondée il y a plus de 30 ans, la société LUXLIFT se positionne sur le segment haut de gamme et intervient sur le marché luxembourgeois exclusivement. Ce choix stratégique couplé à l'emploi de personnel qualifié a permis à LUXLIFT d'afficher une croissance continue ces dernières années et à son portefeuille d'installations d'atteindre une taille critique.

Le groupe KONE poursuivra cette dynamique de croissance en capitalisant notamment sur la réputation et le savoir-faire de LUXLIFT. "L'acquisition de LUXLIFT va permettre à KONE de consolider et renforcer sa position concurrentielle sur le marché luxembourgeois", annonce Pascal Lekeu, directeur général de KONE pour la région Belux, et d'ajouter : "nous serons heureux de pouvoir dans le futur fournir à notre clientèle les solutions sur mesure développées par Luxlift et d'offrir à la fidèle clientèle de Luxlift des solutions éco-efficaces telles que MonoSpace."

Tenzing partners a agi en tant que conseil de LUXLIFT durant tout le processus de cession: réalisation des documents marketing, identification et prise de contact avec des investisseurs potentiels, qualification et validation des cibles par les cédants, analyse des offres reçues, gestion des due diligence avec les cabinets mandatés, accompagnement durant les phases de négociation jusqu'au Closing de la transaction.

Faltz & Felgen a agi en tant que conseil juridique de LUXLIFT.

Les données financières de la transaction n'ont pas été rendues publiques.

**A propos de Tenzing partners :**

Tenzing partners conseille ses clients, PME et investisseurs financiers, dans leurs opérations de cession, acquisition ou levée de fonds. En tant que membre du réseau international Globalscope et expert des transactions transfrontalières, Tenzing offre une porte d'accès à plus de 400 professionnels du secteur répartis dans 38 pays.

**Pour tout renseignement, veuillez nous contacter:**

Par email : [contact@tenzing-partners.com](mailto:contact@tenzing-partners.com)

Par téléphone : +352 26.38.94.61.

Ou visiter notre site internet : [www.tenzing-partners.com](http://www.tenzing-partners.com)